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Enkel fråga till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) 

Enkel fråga om utlovade pengar till antirasistiskt arbete 

Under kommunfullmäktiges möte i november som behandlade budget för 2020 

diskuterades bland annat frågor om antirasism och satsningar på antirasistiskt arbete i 

staden. Flertalet människorättsaktivister i staden skrev dessutom en artikel som belyser 

avsaknaden av satsningar på detsamma. Ni i Socialdemokraterna utlovade på sittande 

möte  den 21 november 2019, 8 miljoner av Kommunstyrelsens anslag till satsningar på 

antirasistiskt arbete 2020, men vi har fortfarande inte sett några planer på hur dessa 

pengar ska användas.  

 

Min enkla fråga är därför:  

- Vad avser styret göra med de utlovade 8 miljoner kronorna till antirasistiskt 

arbete?  

 

 

Malmö den 3 februari 2020 

 

Emma-Lina Johansson (V) 

 


